
 Dagsorden  

  

Skolebestyrelsesmøde mandag den 17. september  kl. 

16.30-18.30 

 DAGSORDEN 

Fremmøde: Bjarke, Rene, Christina, Annemette, Malene, 

Lars, Claus, Britt, Tilde (7. A- elevråd), Sara, Kristine, 

Stine, Louise og Søren 

  

  

Afbud: Christian (7. A - elevråd) 

 

1. Siden sidst 

- Personale.  

- Forældremøder 

- Klasserne 

- Økonomi 

  

- Økonomi: Udearealer bliver behandlet i familie/kultur i morgen og vi håber på at vi 

bliver tilgodeset.  

2. Elevrådet 

- Nyvalgt elevråd 

- Præsentation af nye elevrådsmedlemmer 

  

Tilde 7.a (ny formand for elevrådet) deltog og fortalte om hvad der er blevet talt om i 

elevrådet bl.a. Mobilregler, nye møbler til udskolingen og brug af pc i morgenbånd. 

Der blev også talt om det nye kommunale tiltag om, at elevrådet mødes på tværs af 

skolerne i kommunen tre gange i 2018/2019. 

3. Skolebestyrelsens rolle (hæfter fra Skole og forældre) 

- Tavshedspligt 

- Rollen, hvad skal/kan man gå ind i og ikke? 

  

Hæfte 1 "Skolebestyrelsens arbejde - Introduktion" blev drøftet. Hæfterne kan evt. 

Tages op som tema på kommende møder.  

Bestyrelsen vil være bedre til fremover at invitere en lokalpolitiker til et møde og gå i 

dialog, før vigtige beslutninger evt. tages. 

4. Værdiregelsæt (Bilag 1)  

- Drøftes og sættes til godkendelse 

  

Værdireglsættet blev drøftet og godkendt. 

  

Skolebestyrelsen har besluttet at elever fra 0.-9. klasse bruger cykelhjelm i 



skoletiden og opfordrer til, at forældrene bakker op. Skolebestyrelsen laver et opslag 

på forældreintra omkring dette.  

5. Budget (Bilag 2) 

- Høringsmateriale til budget 2019 

  

Budget gennemgået med kommentar. 

  

Skolebestyrelsen er tilfreds med at områderne “Åben skole” og det kommunale 

læsetiltag er tilgodeset. Vi kigger forventningsfuldt på, om man vil tilgodese 

udearealerne på Thyborøn skole, taget i betragtning af vores uderumsanalyse. 

6. Skolefrugt 

- Skal ordningen fortsætte? 

- Økonomi i ordningen 

  

Der er pt betalt 90.000 kr. for den “gratis” frugtordning, og kun 30.000 er kommet 

tilbage i refusion.  

Det er besluttet, at der ikke bliver skolefrugt i dette skoleår. Får vi refusionen vil vi 

se positivt på et nyt tilbud om skolefrugt i januar. 

Vi mangler refusionen for efteråret 2016 og foråret 2018.Der bliver meldt ud til 

forældrene, at skolefrugt er stoppet. 

7. Digital dannelse 

- På sidste møde blev det aftalt, at vi hver især skulle undersøge muligheder for et 

digitalt foredrag? 

  

Udsættes 

8. Brug af cykelhjelm på tur - udskolingen 

- Der ønskes en drøftelse af, hvad skolebestyrelsen anbefaler til cykelture ud af huset 

for skolens udskolingselever 

  

Skolebestyrelsen har besluttet at elever fra 0.-9. Klasse bruger cykelhjelm i 

skoletiden og opfordrer til at forældrene bakker op. Skolebestyrelsen laver et opslag 

på forældre omkring dette. 

9. Eventuelt 

-  

10. Skolemad (Annemette er inhabil i dette punkt og deltager ikke) 

- Thyborøn Fritidscenter varsler prisstigning 

- Thyborøn Fritidscenter tilbyder at lave madordning om fredagen også, en turvenlig 

sandwich, som leveres om morgenen.  

  

Der er begejstring for tilbuddet og skolebestyrelsen ønsker at det skal fortsætte. 

Det er fint med tilbuddet om en turvenlig sandwich om fredagen. 

  Punkter til kommende møder: 

- Forvaltning af regler eks. mobilpolitik, veludhvilede elever - ordensregler, 

værdiregelsæt til godkendelse 



 


